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                                                Protokół  Nr  XXXXII / 2013 

                                             sesji  Rady Miejskiej w Opatowie 

                                           odbytej w dniu 20 sierpnia 2013 roku 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 14
05

, a zakończono o godz. 14
40

. W sesji wzięło udział 10 radnych, 

na ogólną liczbę 15 radnych - wg listy obecności / stan. zał. do Prot./. 

 

W sesji nie uczestniczyli radni: 

1) Pan Tomasz Staniek  

2) Pani Józefa Zakrzewska 

3) Pan Władysław Susło 

4) Pan Artur Kargulewicz 

5) Pan Norbert Staniszewski  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:                                                                                                                

1) Pan Andrzej Chaniecki - Burmistrz Miasta i Gminy Opatów. 

2) Zaproszeni goście - wg listy obecności / stan. zał. do Prot. /. 

3) Przewodniczący jednostek pomocniczych Gminy Opatów – wg listy obecności / stan. zał.  

    do Prot. /. 

4) Przedstawiciele mediów, w tym Regionalnej Rozgłośni Radia Opatów.   

5) Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w Opatowie.   

 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie i przyjęcie proponowanego porządku obrad sesji. 

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

    a) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2013 rok, 

    b) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2013 rok, 

    c) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego, 

    d) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

        Opatów na lata 2013 – 2028. 

4. Informacja z pracy Urzędu Miasta i Gminy w Opatowie oraz Burmistrza Miasta i Gminy     

    Opatów w okresie międzysesyjnym. 

5.  Interpelacje i zapytania.      

6. Wolne wnioski, sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1.                                                                                                                                                

Pan radny Andrzej Żychowski - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - dokonał otwarcia 

obrad XXXXII sesji Rady Miejskiej w Opatowie, powitał radnych Rady Miejskiej,  

p. Burmistrza Andrzeja Chanieckiego, zaproszonych gości i wszystkich obecnych na sali. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. W chwili 

rozpoczęcia obrad na sali było obecnych 9 radnych, na ogólną liczbę 15 radnych. Następnie 

przedstawił proponowany porządek obrad sesji, który został przez Radę przyjęty 

jednogłośnie; 9 głosami ,,za’’, 0 głosów ,, przeciw’’ i 0 głosów  ,,wstrzymujących się’’.  

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 

 

Ad.2. 

Rada Miejska przyjęła jednogłośnie Protokół Nr XXXXI/2013 sesji Rady Miejskiej  

w Opatowie odbytej w dniu 15 lipca 2013 roku, wobec nie wzniesienia uwag, 9 głosami 
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,,za’’, 0 głosów ,,przeciw’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’. W głosowaniu wzięło udział  

9 radnych. 

 

Ad.3. 

a) Pani Jolanta Nowakowska – Zastępca Głównego Księgowego – przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Opatów na 2013 rok . /stan. zał. do Prot./.   

 

Pani radna Beata Wrzołek – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej – przedstawiła pisemną, pozytywną opinię Komisji  

do przedłożonego projektu uchwały.  / stan. zał. do Prot. /.  

 

                                   Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XXXXII/315/2013 w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Opatów na 2013 rok, 9 głosami ,,za’’,0 głosów ,, przeciw’’ i 0 głosów 

,,wstrzymujących  się’’. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. / stan. zał. do Prot. /. 

 

b) Pani Jolanta Nowakowska – Zastępca Głównego Księgowego – przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Opatów na 2013 rok.  

 

Pani radna Beata Wrzołek – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej – przedstawiła pisemną, pozytywną opinię Komisji  

do przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do Prot. /.  

 

                                  Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XXXXII/316/2013 w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Opatów na 2013 rok, 9 głosami ,,za’’,0 głosów ,, przeciw’’ i 0 głosów 

,,wstrzymujących  się’’. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. / stan. zał. do Prot. /. 

 

c) Pani Jolanta Nowakowska – Zastępca Głównego Księgowego – przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego.    

 

Pani radna Beata Wrzołek – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej – przedstawiła pisemną, pozytywną opinię Komisji  

do przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do Prot. /.  

 

O głos poprosił p. Andrzej Chaniecki – Burmistrz Miasta i Gminy, który powiedział;  chcę 

tutaj jeszcze poszerzyć wiedzę, którą mamy w  zadaniu pn. budowa mostu i regulacja koryta 

rzeki, a tak naprawdę to jest realizacja całego zadania, natomiast to dofinansowanie dotyczy 

pierwszego etapu, który ma się w tym roku zrealizować. Ta inwestycja została podzielona na 

dwa etapy w obawie, że może wypaść z planu inwestycyjnego Świętokrzyskiego Zarządu 

Melioracji i Urządzeń Wodnych w Kielcach, w przyszłym roku. W tej chwili Zarząd jest  

w stanie wyasygnować 130 tys. zł. i jestem głęboko przekonany, że w przetargu budowa tej 

ścianki, która zabezpieczy jezdnię i ureguluje kawałek koryta rzeki nie wyniesie więcej niż te 

130 tys. zł., a pozostałą część zgodnie z zapisem będziemy musieli dofinansować, ale 

będziemy mieli już pewność, że pozostała część zadania, czyli dokończenie części koryta 

rzeki i tej dalszej ścianki począwszy od mostu, który zostanie wybudowany na nowo zostanie 

wykonana ze środków skarbu państwa, czyli Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych. Cały 

projekt opiewa na kwotę ponad 400 tys. zł,  natomiast tą część, którą uważam ze względu na 



3 

 

bezpieczeństwo i zwiększenie prawdopodobieństwa graniczącego z pewnością, że to zadanie 

zostanie w przyszłym roku skończone jest propozycja dla Państwa o wyasygnowanie tych 

środków przynajmniej na etapie księgowym do przetargu. Porozumienie  intencyjne zostało 

podpisane, natomiast jeśli ta uchwała zostanie podjęta  to  zostanie ono doprecyzowane.                       

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XXXXII/317/2013 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego, 10 głosami ,,za’’,0 głosów ,, 

przeciw’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących  się’’. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. / stan. 

zał. do Prot. 

 

d) Pani Jolanta Nowakowska – Zastępca Głównego Księgowego – przedstawiła projekt 

uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Opatów na lata 2013 - 2028. /stan. zał. do Prot./.   

 

Pani radna Beata Wrzołek – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Mienia Rady Miejskiej – przedstawiła pisemną, pozytywna opinię Komisji  

do przedłożonego projektu uchwały. / stan. zał. do Prot. /.  

 

                                       Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XXXXII/318/2013 zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 2013 - 2028, 

10 głosami ,,za’’,0 głosów ,,przeciw’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących  się’’. W głosowaniu 

wzięło udział 10 radnych. / stan. zał. do Prot. /. 

 

Ad.4. 

Radni nie zgłaszali uwag do przedłożonej w materiałach na sesję informacji z pracy Urzędu 

Miasta i Gminy w Opatowie oraz Burmistrza Miasta i Gminy Opatów w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Ad.5. 

Radni nie zgłaszali ustnych interpelacji i zapytań. Na piśmie również nie wpłynęły. 

 

Ad.6. 

Pan Andrzej Żychowski -  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – porosił p. Burmistrza  

o krótką, czterominutową informację na temat aktualnie realizowanych inwestycji, ponieważ 

jak stwierdził ludzie słuchają Radia Opatów i jest pewny, że będą chcieli wiedzieć na jakim to 

jest etapie. 

 

Pan Andrzej Chaniecki – Burmistrz Miasta i Gminy –  zabierając głos powiedział; z wielką 

przyjemnością mogę mówić o wszystkich inwestycjach, tylko że to troszkę dłużej potrwa niż  

cztery minuty. Pomimo niesprzyjającego okresu wiosennego te inwestycje nabrały teraz 

tempa i gonimy czas. Media donoszą o zamiarach zmiany prawa o zamówieniach publicznych 

w zakresie możliwości odrzucenia najniższej ceny przez inwestora ogłaszającego przetarg i to 

jest dobra wiadomość. My dotychczas mieliśmy dużo szczęścia w przetargach jeśli chodzi  

o wybór ofert cenowych, a także  przynajmniej na tym etapie mieliśmy też szczęście do 

wykonawców, ponieważ wszystkie inwestycje począwszy od targowiska poprzez  kładkę, 

która będzie łączyć je z ul. Sempołowskiej i z ul. Sienkiewicza w tej chwili idą, 

w zwiększonym trybie i na poziomie dość mocno zadawalającym, pomimo miesięcznego 

opóźnienia w rozpoczęciu zadania przez wykonawcę. Tak samo jest jeśli chodzi o zadanie  
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przygotowania terenów pod inwestycje - ta infrastruktura  włącznie z pracami przy moście też 

realizowana jest na należytym poziomie, i w należytym tempie, co oczywiście wymaga  

ciągłego nadzoru i pewnych uzgodnień bieżących, ale w takiej sytuacji to sama przyjemność.  

- Jeśli chodzi o finansowanie - kwestie związane z finansowaniem  targowiska nie są jeszcze 

budżetowo zakończone, dlatego że my do budżety musimy przenieść określoną kwotę na 

niwelowanie i utwardzanie tego dużego placu, który rozciąga się począwszy od dawnej 

Spółdzielni Spożywców i na działkach, które zostały kupione od p. Rusak i od p. Sabata, i na 

gruncie, którym dysponujemy od właścicielki z ul. Sempołowskiej i tu jeszcze nas czeka 

inwestycja i finansowanie. Wszystko to mieścimy w określonym harmonogramie i myślę, że 

ten kompleks targowy będzie wtedy oddany jak będzie wykonana  infrastruktura, czyli droga 

od ul. Sienkiewicza, w ramach przygotowania terenu pod inwestycje. Liczymy, że to będzie 

nie wcześniej jak połowa październik. Jest to ogromny zakres prac wymagających staranności 

technicznych i ciężkiego sprzętu.  

- Co do kwestii związanych z dworcem - da się zaobserwować, że idzie to w bardzo 

zadawalającym tempie. My jako Gmina zdecydowaliśmy się wykonać rozwiązanie 

komunikacyjne tj. zjazd i lewoskręt. Dzisiaj Państwo zdecydowali o przeznaczeniu na to 

zadanie 200 tys. zł. Mam nadzieję, że nie będzie trzeba dowartościowywać, ale to się okaże 

jak będzie kosztorys i później ogłaszany przetarg. Jesteśmy już na etapie czynności 

końcowych. Czynności projektowe tego zjazdu troszeczkę się przedłużają chociaż trafiliśmy 

też na wspaniałego projektanta, człowieka naprawdę obowiązkowego i dobrego fachowca, 

tylko sezon urlopowy powoduje pewne przesunięcia uzgodnień np. z energetyką,  

czy z telekomunikacją. Jesteśmy natomiast głęboko przekonani zarówno p. Grzegorz Lichota 

- firma Publima jak i Gmina, że najpóźniej na koniec października ten obiekt zostanie oddany 

do użytku. Mnie cieszy to, że ten kompleks targowy i kompleks dworcowy będzie połączony 

w zasadzie chodnikiem i nie będzie kolizyjności jeśli chodzi o kwestie związane  

z bezpieczeństwem ruchu. Jest to również dobre miejsce pod względem położenia i estetyki. 

- Jeśli chodzi o modernizację stadionu – można zauważyć, że te  prace idą, a są to dość mocne 

prace ziemne i jest ich dużo. W tej chwili buduje się  zapasowe boisko i prawie na ukończeniu 

są prace przy budynku. Myślę, że mamy tam jakieś drobne kwestie do załatwienia, chociażby 

te słupy, które stoją w parkingu i na etapie projektowania projektant tego nie wyłapał i nie 

usunął takich niedociągnięć. To nie są jakieś rażące mankamenty chociaż widoczne, dlatego 

te słupy muszą zostać przeniesione, ale  też musimy czekać do 3 września ze względu na 

okres urlopowy osoby zarządzającej tym obszarem telekomunikacji. Ten czas oczekiwania 

mnie niepokoi, ale na to nie mam wpływu.  

- Co do kwestii związanych z przetargami na dalsze inwestycje - w tej chwili na stronie 

internetowej Urzędu ogłoszony jest przetarg na dwie świetlice; w Jałowęsach i  w Nikisiałce 

Dużej oraz na chodniki na terenie Miasta z tego co pamiętam przy ul. Starowałowej, ul. 

Wąskiej, Szerokiej, Kąpielowej. W tym tygodniu będzie oddana do użytku, już myślę, że 

sensownie i porządnie zrobiona droga z tzw. ,,powodziówek ‘’ Nikisiałka Mała – Wąworków, 

ale także budujemy tutaj infrastrukturę i będzie nawierzchnia i chodnik na ul. Kadłubka, bo to 

też było takie miejsce rażące. Chcemy zrobić także zejście do ul. Armii Krajowej, a zatem ten 

ciąg też tutaj się zmieni. Mamy wiele rzeczy do zrobienia i stąd  ta dzisiejsza sesja  dotycząca 

przede wszystkim Zarządu Melioracji, a przy okazji wprowadziliśmy te  400 tys. zł, które 

uzyskaliśmy z Krajowego Funduszu Rozwoju Bazy Sportowej.  Liczymy jeszcze na kwotę 

około 100 tys. zł na nasz stadion z rezerwy Województwa i takie rozmowy prowadzę,  

a zatem zamknęlibyśmy to zadania prawie bez kosztów własnych i w tym kierunku musimy 

dążyć, żeby jak najwięcej robić ze środków zewnętrznych. Kończąc swoją wypowiedź  

p. Burmistrz dodał, że o wielu rzeczach jeszcze mógłby mówić, natomiast to są inwestycje na 

dziś ważniejsze, a jeśli będą pytania to na każde chętnie odpowie.                                                                                        
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Pan radny Andrzej Żychowski - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – podziękował  

p. Burmistrzowi  za  udzielenie  obszernej  informacji  w zakresie  realizowanych  inwestycji 

na dzień dzisiejszy i dodał, że na pewno będzie nas p. Burmistrz informował na bieżąco 

o dalszych  pracach. 

 

Ad.7.  

Pan radny Andrzej Żychowski - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - stwierdził, że  

w wyniku wyczerpania przyjętego porządku obrad sesji, zamyka obrady XXXXII sesji Rady 

Miejskiej w Opatowie, a o terminie kolejnej sesji radni zostaną poinformowani w terminie 

późniejszym. 

 

 

                                             Na tym protokół zakończono. 

 

 

   Protokołowała:                                                                              Wiceprzewodniczący 

                                                                                                     Rady Miejskiej w Opatowie    

                                                                                                                                                                                             

/ mgr Teresa Głąb /                                                                     / mgr Andrzej Żychowski / 

 

 

 

 

 


